
Verslag MR-vergadering
19 september 2023

Aanwezig: Sara Strout, Imke Harbers (vz), Wietske Berenschot, Thijmen Sijbolts, Anke van
der Veen, Michiel Notten (verslag) en (tweede deel van de vergadering) Cordula Rooijendijk.

Eigen overleg (17:30-18 uur)

Kennismaking, rolverdeling
Imke pakt voorzitterschap op, fijn! Michiel gaat notuleren.
Scholing: Michiel stuurt info over scholing door aan Wietske en Thijmen. Bredere scholing
bespreken we later dit jaar.

Vergaderdata plannen we nog in.
Imke en Sara bekijken jaaragenda en komen met voorstel vergaderdata.
We spreken wens uit om het steeds live te doen.

Overleg met Cordula (vanaf 18 uur)

Terugkoppeling eerste deel vergadering
Nieuwe voorzitter, nieuwe notulist.
Scholingswensen.
Data vergadering en locatie, akkoord op altijd op school. Sara komt met voorstel data.
Die worden dan ook op website gezet.
Sara stelt voor om ook bij OR aan te schuiven, dit doet oudergeleding.

MR jaarverslag
Imke schrijft eerste versie, haalt input op en verspreidt eerste versie. Volgende vergadering
weer op agenda.

Opstart schooljaar
Goed gestart. In opstartweek studiedag Orion is goed geweest. Dat is zichtbaar in de school.
Cordula is nu begonnen met klassenbezoeken, focus op rekendidactiek en voorbereide
omgeving.

Personeel
Formatie rond. Later dit jaar zwangerschapsverlof Roos, daar ligt een uitdaging. Cordula
heeft meerdere lijntjes uit staan.
Anke blijft na december voorlopig nog een dag in de week in MB beschikbaar.
Schoolopbouw van 3 groepen per bouw lijkt nu stabiel.
Subsidie gekregen voor 0,1 fte ondersteuning voor directeur (VLOA). School is groot genoeg
voor 1 fte schoolleider.



Leerlingenaantallen 1 okt. lumpsum
Waarschijnlijk 230 leerlingen. Leerlingaantal blijft in deze buurt een zorg, op meerdere
scholen.

TSO
Rustig, geen klachten vanuit ouders of kinderen. Coördinator doet het erg goed.
TSO loopt via school, staat echt los van Partou. Cordula zet nog korte mededeling over hoe
en wat TSO in nieuwsbrief.
Imke brengt als agendapunt voor een volgende keer het bespreken van de financiën in.

Schoolgids (instemming MR)
Op vraag van Wietske: schoolgids is voor zowel ouders huidige leerlingen als toekomstige
leerlingen. De nu voorgestelde schoolgids is veel minder talig. Aantal onderwerpen moet
vanuit wet in schoolgids opgenomen worden.
Imke stelt bredere omschrijving van ‘burgerschap’ voor. Cordula neemt dit mee in definitieve
versie. Wie is ‘wij’ => soms ouders en team, soms alleen team.
Oudergeleding stemt in.
Voorstel om korte introductie in andere talen op site te zetten.

Input Koersplan (ouderenquete)
Cordula licht toe. Koersplan STAIJ wordt komende periode opgesteld. Plan op niveau
stichting voor komende vier jaar. Om bij ouders input op te halen stelt Cordula ouderenquete
voor. Discussie over wat dit oplevert. Welke ouders reageren hier op, hoe trek je het breder.
We besluiten het vorige koersplan mee te sturen in nieuwsbrief met ouders gelegenheid te
geven te reageren.
Leerlingen bevragen via leerlingenraad.

Afscheid en laatste week groep 8
Voorstel dat groep 8 laatste week, na afscheid, niet meer naar school gaat. Wat betreft
aantal uren dat ze naar school moeten, is het geen probleem. Oudergeleding stemt in met
voorstel. Vergelijkbare opzet zoals de enquete die stafbureau voor medewerkers uitzette.

Extra ondersteuning schooljaar 23/24
Pilot Saskia is gestopt, financiering gestopt. RT door Saskia, Annemarie en Vincent; Marian
en Anke tot hun pensioen ook nog. MRT is gestopt, daar is geen financiële ruimte voor.
Naast Anansi bieden we ook ondersteuning met executieve vaardigheden aan. Steeds per
periode van vakantie tot vakantie.

Rondvraag
-MR-leden krijgen ook getekend plaatje op de site. Ouderleden leveren foto aan.
-Anke en Mark werken aan tijdspad rond groep 8 en doorstroom naar VO. In november
ouderbijeenkomst hierover.
-Sara vraagt voor volgende keer op agenda: E-toetsen en groeimeter
-Wie zit er namens onze school in GMR? Michiel neemt contact op met Nicolien.


